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Uitgave van de recreatieve vereniging Craneveer
jaargang 34 nummer 5 april / mei 2007

Van de redactie

De oproep in het vorige nummer om mee te denken over een oplos-
sing voor de “hangende” jongeren in de wijk, heeft een aantal buurtge-
noten aangesproken. Suzanne Pons, voormalig buurtgenoot is in de pen
geklommen om haar visie op het hangjongeren probleem te geven.
Maar wellicht belangrijker, de oproep heeft ook geleid tot actie, en
wellicht leidt die actie tot een goede oplossing. Lees meer hierover
onder het deel van de wijkraad.
Verder heeft de buschauffeur weer en bijdrage geleverd aan dit num-
mer. En een aantal vaste rubrieken zijn weer terug: Aflevering 6 van de
reeks van de heer van Brink over zijn jeugd op Alteveer, een foto in
Kijk op de Wijk en weer een stukje uit de oude doos, ‘van alle tijden’.
Als laatste stelt de nieuwe wijkagent,Wil Schiere zich voor.
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Wauw, wat een feedback kregen wij van u! We kregen reacties binnen
op onze oproep over Buiten Gewoon Beter (verbeterpunten in de
wijk), Hangplek Jeugd (ideeën voor hangplek en veel aanmeldingen) en
een nieuw lid voor de website-redactie. De informatie-bijeenkomst
m.b.t. de heroïneverstrekking werd druk bezocht en gevolg is de
oprichting van een werkgroep die goede afspraken wil maken met de
gemeente en Rijnstate.
Daarbij heeft de wijkraad zich kunnen versterken met Katja Smit en
Hans van Katwijk.Allen welkom en succes met de inspanningen! Beter
kan 2007 niet beginnen.
Ideeën en aanmeldingen blijven overigens altijd welkom! Of kom vrij-
blijvend kennismaken.

Tina 12,5 jaar 'in dienst'
Op 1 maart was Tina
Brouwer 12,5 jaar 'in dienst'
van Craneveer.Tina geeft op
woensdagavond aerobics en
BBB aan 2 damesgroepen en
doet dit al 12,5 jaar met veel
plezier. Marjan van Roon
overhandigde namens
Craneveer een bloemetje.We
willen via deze weg Tina nog-
maals van harte feliciteren
met dit heugelijke feit en
hopen dat we nog lang van
haar diensten gebruik mogen
maken.

Donateurs gezocht
Bij dit nummer treft u losbladig een wervingsbrief aan. Deze brief is
gericht aan wijkbewoners die nog geen donateur (of lid) zijn van
Craneveer. De wijk kent ruim 1400 huishoudens en 30% hiervan is

Van het bestuur
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reeds donateur. Ons streven is om dit aantal naar 70% te brengen.
Mocht u deze brief hebben gemist, laat het ons dan weten.We sturen
u graag een exemplaar.
In het vorige nummer is abusievelijk het rekeningnummer niet vermeld.
Op rekeningnummer 38.16.02.044 kunt u uw donatie overmaken.

Paaseieren zoeken 
Zoals in het vorige blad al aangekondigd zal de paashaas op 1 april
weer eieren verstoppen voor onze jongste wijkbewoners t/m 10 jaar.
Het Openluchtmuseum zal weer als decor dienen en daar zijn we erg
blij mee. Niet alleen zal gezocht moeten worden naar (chocolade) eie-
ren maar ook naar de oplossing van de rebus. Inschrijven kan bij foto
Cranevelt. Om de binnenkomst te bespoedigen worden bij inschrijving
ook entreekaartjes verstrekt aan de ouders/begeleiders. Ons verzoek
dus om deze die dag bij binnenkomst zichtbaar te dragen.
Let verder op de aankondigingen.

Stand van zaken recreatieruimte
De plannen voor de verbouwing van de recreatieruimte zijn gereed.
Het plan is om een nieuwe entree en nieuwe toiletgroepen te maken
en de inrichting te veranderen.

De huidige entree-
situatie doet kil aan
en voldoet niet aan
de eisen. Het idee
is om de huidige
entree (het stalen
hek) op te splitsen
in een herkenbare
en uitnodigende
entree voor de
recreatieruimte en
één voor de stal-
lingsruimte.Achter
de entree is, in de
hal die ontstaat,
een trap en een
plateauliftje

Huidige entree recreatieruimte
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gedacht. De huidige stalen deur blijft de toegang naar de ruimte. De
houten schotten in de zaal zullen verdwijnen.
De toiletgroepen zijn gedateerd en het ontbreekt aan een mindervali-
de toilet. Daarom bevat het plan ook zo'n toilet, waardoor de ruimten
ook iets anders ingedeeld worden.
De inrichting zal gericht zijn op multifunctioneel gebruik.We hebben
het plan om een bar in de ruimte uit te laten komen, haaks op de keu-
kenruimte. De keuken willen we afsluiten door een wand met een
deur. De banken zouden we deels willen vervangen door stoeltjes en
tafeltjes. Dit gedeelte van de ruimte willen we afschermen door middel
van verrijdbare kamerschermen.
Alle wanden willen we voorzien van spuitpleister in een nader te bepa-
len kleur. Ook het plafond willen we vervangen. Het geheel zal met
een mix van gezellige en 'werk'verlichting verder aangekleed moeten
worden.

Dit plan is reeds besproken met de gemeente en positief ontvangen.
Dit jaar is geld beschikbaar om het complex aan te pakken. De
gemeente zal, als verhuurder, in ieder geval de kosten van de nieuwe
entree en toiletgroepen op zich moeten nemen. In beginsel zullen wij
als vereniging de kosten van de interne aankleding moeten dragen,
maar we hebben aangegeven dat wij ook van de gemeente hierin een
bijdrage verwachten.We hebben afgesproken dat wij een raming
maken van de totale kosten. De gemeente zal vervolgens nagaan of en
in welke mate onze plannen gerealiseerd kunnen worden. De planning
is om dit jaar zoveel als mogelijk te realiseren.
Gezocht: 2e hands bar, restaurant stoelen/tafels, vaatwasser, enz.
Met betrekking tot de aankleding zou het leuk zijn als u ons daarbij
helpt en dat zoveel mogelijk tot stand komt door of via de wijkbewo-
ners. Dit scheelt ons veel geld en tijd. Kunt u ons helpen bij de aankle-
ding van de nieuwe ruimte? Laat het ons weten!

Agenda:
1 april paaseieren zoeken
30 april koninginnedag

Bestuur Recreatieve Vereniging Craneveer 
bestuur@craneveer.nl 
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Met grote verbazing las ik het arti-
kel in het Craneveertje. Het wijk-
krantje uit de wijk waar ik jaren
geleden ben opgegroeid. Ik ben nu
29 jaar oud en inmiddels moeder
van een zoontje van 8 maanden.
De haren rijzen mij werkelijk te
berge bij de vraag naar een 'hang-
plek voor jongeren' op Alteveer en
Cranevelt, 'mijn' oude gezellige
wijkje.

WAAROM? Ja, ik vraag me werke-
lijk af waarom ouders thuis geen
vriendjes van hun kinderen willen
ontvangen, gezellig babbelen met
elkaar aan de keukentafel.Wanneer
wij vroeger uit school kwamen,
dan namen we vriendjes en vrien-
dinnetjes mee en dan speelden we
bij ons thuis of bij hen thuis.
Natuurlijk speelden we ook bui-
ten, voor het huis van onze papa's
en mama's op straat. Of in de tuin
uiteraard.Want dat vonden we
leuk! Af en toe kwamen onze
papa's en mama's vragen of we
wat wilden drinken of zin hadden
in een koekje, maar voor de rest
speelden we.We speelden dus
thuis, omdat onze ouders ons die
ruimte gaven en omdat wij niets
voor onze ouders te verbergen
hadden! Er was contact over en
weer en bovendien interesse en
waardering! Zo verloren we elkaar

letterlijk niet uit het oog en bleven
we op de hoogte van elkaars
bezigheden. Over tuinen gespro-
ken, we hebben het hier over de
wijken Alteveer en Cranevelt, waar
volgens mij bijna iedereen beschikt
over een tuin! 
En dan nóg ziet men hun kinderen
liever elders 'hangen'? 
Of wil men zijn kinderen niet zien
onder het mom van "wat we niet
zien, is er ook niet" Een veel
gehoorde reden zal zijn "de kinde-
ren willen zelf niet thuis zijn", maar
dan is mijn wedervraag: waarom
dan niet?! 
Ik vind dat je door het bevorderen
van zo'n hangplek buitenshuis, je
kinderen maakt tot louter acces-
soires, leuk voor af en toe, maar
hun vertier zoeken ze maar buiten
de deur. Dan hebben we thuis
rust.

De naam alléén al, 'hangplek'. Het
zegt genoeg. Men hangt er rond en
doet niets. Ooit wel eens jongeren
op een hangplek zien spelen? Nee,
ze doen er niets. En 'nietsdoen'
ontaardt in vervelen en dus in kat-
tekwaad en vernielen. Logisch zou
je zeggen. Maar die kinderen kun
je het echt niet kwalijk nemen, de
ouders - die zouden eens 'aange-
pakt' moeten worden.
Waarom niet gezellig 's avonds bij

Hangplek aan de keukentafel
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elkaar komen bij iemand thuis,
waar warme thee of voor mijn
part cola en chips klaar staan in
een gezellig huis? Wij kwamen
vroeger allemaal samen bij ons
thuis, we dronken zelfs een biertje
met onze ouders en gingen gezellig
kaarten of iets dergelijks. Op die
manier bevorder je het wederzijd-
se vertrouwen, iets dat naar mijn
mening van groot belang is bij de
opvoeding! En ik heb het hier écht
over maar een jaar of vijftien gele-
den, weliswaar over de vorige
eeuw (!), maar echt niet zó lang

geleden dus. Neem de tijd voor je
puberende kinderen, ze zijn niet
alleen maar lastig! Het zijn
opgroeiende mensen die de aan-
dacht van hun ouders en gezellig-
heid van een ouderlijk huis hard
nodig hebben! 

Het zou ouders en kinderen een
stuk dichter bij elkaar brengen
denk ik en bovendien: een hang-
plek overbodig maken! 

Suzanne Pons
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Hoe goed kent u onze wijk? Weet u waar deze foto 
genomen is? Oplossing op pagina 20.
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Mijn jeugd op Alteveer
Aflvering VI: Anekdotes

Het blijkt lastig, voorvallen uit die tijd te koppelen aan een jaar. In ieder
geval vond het onderstaande plaats in mijn leeftijd tussen 10 en 12 jaar. Zo
was er een familie van Beijneveld, die woonde tussen de Beethovenlaan en
de van Blankenburgstraat . Ergens in het midden. De achtertuinen van die rij
woningen grensden aan de achtertuinen van de woningen aan de
Obrechtstraat. De heer van Beijneveld kreeg op de droge zandgrond maar
niet  een mooie achtertuin  gerealiseerd. Een mestprobleem, vonden wij als
vriendenkring.

Wij adviseerden het zaaien van koolzaad en aldus werd de toch wel
behoorlijke tuin bestrooid . De afloop wisten wij wel, maar de familie
van Beijneveld niet ! Na verloop van tijd begon het spul weelderig te
groeien en wel met zo'nsnelheid, dat je tot aan je middel tussen het
gele koolzaad stond. De gehele tuin gaf een prachtige gele aanblik ! De
bedoeling is dan, maar dat wist u al, dat alles omgespit moet worden
en de koolzaadresten een prima meststof levert.Tja, en daar ging het
mis. Het koolzaad heeft er in lengte van maanden gestaan en werd
nooit omgespit. Een "Pietje Bel " streek ? Eigenlijk wel. Later is er met
de familie hartelijk om gelachen.
Op een gegeven moment nadert 1 april.Tijd voor een grap, maar wat
voor eentje ? Veel denkwerk, maar we kwamen er uit.Toen de
Alteveerse gemeenschap op 1 april opstond, zagen ze tot hun ver-
bijstering, dat vele straatnamen waren gewijzigd . De Beethovenlaan
heette plotseling Louis Armstrong plein en de Cattepoelseweg werd
gewijd aan Benny Goodman. Er zo werd de gehele muzikale wereld uit
die tijd toegepast. Geplakt over de bestaande straatnaam borden. Een
nachtje werk en ook weer een nachtje werk, om alles weer onbescha-
digd terug te brengen zoals het was. En een ieder kon de grap wel
waarderen…..
Banketbakker Vos aan de Beethovenlaan had het rond de Kerst altijd
razend druk.Veel bestellingen werden bezorgd en wij boden ons
spontaan aan. Op een zgn transport fiets reden we alle adressen af
en ontvingen hier en daar zelfs een fooi! Banketbakker Vos was echter
een slimme man.We kwamen natuurlijk in zijn bakkerij en zagen al dat
lekkers uitgestald liggen . De truc van Vos was, dat we onbekommerd
mochten eten van Kerstkransen en gebak.Tot je er zoveel van gegeten
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had, dat het spul tegen ging staan.En dat was nu juist de truc van de
banketbakker. Het pakte echter voor ons als "bestellers " op een
gegeven moment geheel verkeerd uit want iedereen lag doodziek in
bed ! Geen bestellingen rondbrengen en dus geen fooien ……

Hemelvaartsdag. Jaarlijks met de vriendenkring met de fiets douw-
trappen. Gerard Beijneveld wilde ook mee. Maar sliep meestal nogal
vast. Geen nood : een bel aan een touw aan zijn slaapkamerraam en
dan moest hij om 4 ( ! ) uur 'sochtends wel wakker worden !  De
vroege ochtend breekt aan en jawel, Gerard verkeert nog in dro-
menland ! Rene Dikker hanteert uitgebreid het "weksysteem " en
bleef daar uitgebreid mee bezig. Gevolg : allerlei slaperige hoofden
uit slaapkamerramen . Gerard was wakker, dat wel, maar met hem
de gehele Cattepoelseweg tussen Beethovenlaan en Meyrooslaan.
Het werd uiteindelijk een fijne fietstocht over de Veluwe !

Rob van Brink

Voetbalvereniging  V.D.Z. vraagt:

verzorger voor de heren selectie (m/v)

dinsdag-, vrijdagavond en zondag.
werktijden en vegoedingen nader overeen te komen

Inlichtingen: S.C.Brinkhoff    
Beethovenlaan 45   

Tel 026 4455096 of 06 25088662

De maaltijdservice van de SWOA zoekt:
bezorgers (m/v)

die het leuk vinden om koelvers maaltijden bij ouderen aan huis te
bezorgen. De maaltijden worden van maandag t/m donderdag bezorgd

en vervoerd in een koelauto van de SWOA. U rijdt samen met een
medebezorger. De werkzaamheden vragen ongeveer 4 uur per dag. U
krijgt begeleiding en na een inwerkperiode gaat u zelfstandig werken.

Belangrijk: U moet in het bezit zijn van een geldig rijbewijs B, de
Nederlandse taal goed beheersen, representatief en flexibel zijn.

Voor meer informatie:
Jeannette Steinmeijer 
Tel.: 026-327 22 66
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Van Alle Tijden
De redactie van Craneveer blikt terug op 33 jaar Craneveer,
door het opnieuw plaatsen van kopij uit ‘de oude doos’:Wat
werd er in de beginjaren van Craneveer in het blad geschre-
ven, wat hield de wijk destijds bezig? Stukjes ‘van alle tijden’
omdat ze een kijkje in onze wijk van 30 jaar geleden geven,
misschien nog zelfs nieuwswaarde hebben of gewoon omdat
ze leuk geschreven zijn.
IIn dit nummer een stukje uit Craneveer nummer 7 van jaargang 6, 1979.
De heer of mevrouw A.S.S. beschrijft hierin de historie van de afgraving van
Alteveer, waarschijnlijk ontleend aan informatie uit het gemeentearchief. Het
spoorlijntje waarmee het zand werd vervoerd lag langs de Cattepoelsweg.
Het spoorlijntje is op de foto op de volgende pagina te zien
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Foto van de afgraving ter hoogte van het viaduct bij de Apedoornseweg..
Bron: www.oudarnhem.info
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Ik pleeg zo nu en dan een wande-
ling te maken door het park
Zypendaal.Ten slotte woon ik daar
als het ware tegen aan.Aan het
einde van de wandeling zet ik mij
dan op een bank om over de velden
te kijken en een beetje uit te rusten.
Dit deed ik onlangs weer, toen er
een man op leeftijd zich naast mij
neer zette. Aan zijn hele houding
kon ik zien, dat hij wat kwijt wilde
en ik kreeg gelijk in mijn bevroeden.

"Ach, meneer," zo begon hij,"ik
ben nu bijna tachtig. Maar zo'n
jaartje of zestig geleden had ik
grote twijfels of ik de dertig wel
zou halen. Gelukkig dat de vijand
niet zo best schoot.."
Mijn gezicht was een en al vraag-
teken. Hij kon daar van af lezen,
dat ik een vervolg verwachtte. En
dat kwam dan ook. "Indonesië. Ik
zat toen in Indonesië. Soldaat,
dienstplichtig. Na zo'n 5 jaar oor-
log, we hadden net de Bevrijding
gevierd. Ik was twintig jaar jong,
had een redelijke baan, was druk
bezig aan een studie.
Daar kreeg ik een brief van het
ministerie van defensie. Of ik mij
maar op 10 mei a.s. even wilde
melden op de Elias
Beekmankazeme in Ede, teneinde
mijn dienstplicht te vervullen.
Wie kon bevroeden, dat dat

"even" ruim drie jaar zou gaan
duren.We moesten met duizen-
den dienstplichtigen zo'n vijftien-
duizend kilometer over zee een
paar miljoen mensen gaan bevrij-
den. Ja, zo noemde men dat
"bevrijden" 

Wisten wij veel? "Zo," zei ik," dat
was wel een avontuur." "Ja," zei de
man," zo kun je dat wel noemen."
We werden op een troepentran-
sportschip "geladen", ik kan het
niet anders noemen. De heren
reders hebben daar toen een
mooi centje aan verdiend.We
lagen met 3 man boven elkaar,
met een honderdje of vijf in een
ruim. Lekker fris, dat kunt u zich
waarschijnlijk wel voorstellen. En
de voeding was abominabel om
het nog zachtjes uit te drukken.
Totdat het zo erg werd, dat we
met z'n allen boven op het dek
gingen staan en "honger" riepen
naar de brug. De kapitein van het
schip deed het bijna in zijn broek.
"Muiterij," riep hij, "muiterij." Dat
had hij van zijn leven nog niet
mee gemaakt. Maar het droeg er
wel toe bij, dat het even stukken
beter werd. Ook werd het dage-
lijks gecontroleerd door de offi-
cier van dienst.

"Dat was wel een avontuur," zei

Va n a f  d e  b a n k
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ik. "Ja," zei de man," zo kon je dat
wel noemen. Maar na aankomst in
Tandjong Priok bleek, dat de
bevolking niet op ons zat te
wachten. Dat wil zeggen, sommi-
gen wel. Die waren broodmager
en die meldden zich dagelijks
gewapend met een etensblikje bij
onze legerkeuken om te kijken, of
er wat eten over bleef en dat was
gelukkig altijd het geval. Maar er
waren ook inlanders, die ons niet
zo goed gezind waren en ons met
klewangs en trekbommen trach-
ten te verrassen. Die hadden zij
van de Jappen gekregen." Ik
trachtte zijn verhaal een beetje bij
te sturen zei:"Maar het was wel
een mooi land, dacht ik." "Maar
wel heet," zuchtte hij."En drie jaar.
Dat is wel lang. Ik meen, dat ze de
grondwet moesten wijzigen om
dat voor elkaar te krijgen. Geen
probleem voor Romme,Tilanus,
Drees, Schouten of Oud.

Zo kwam na de eerste ook nog
een tweede zogenaamde politio-
nele actie. En wanneer moest die
dan beginnen? Op 20 december!
De hele Veiligheidsraad was dan
op kerstreces en van die zijde kon
er dan geen roet in het eten
gegooid worden. Dus kregen de
Nederlandse bestuurders een
strategische voorsprong. De veld-
predikant en de aalmoezenier
waren diep geschokt. Elke viering
met de manschappen was uitge-

sloten, want de mannen lagen en
reden in het veld. Maar zonder de
herders. En geen kerstpakketten
Tijdens deze passage trok er een
ietwat cynische blik över het
gezicht van de man"Ja, ons batal-
jon vertrok destijds met zo'n 800
mannen en kwam 3 jaar later met
een 600 mannen terug. Ik zei:"Dat
is nogal wat. Een kwart minder!"
"Nou, niet allemaal gesneuveld,
hoor. Er zijn 20jongens gevallen,
een zestal aan ziektes (pokken)
overleden, de overigen gingen
gewond of ziek eerder terug.
Ik heb het gelukkig gehaald, tot
het bittere einde in dat slecht
geklede, slecht bewapende, slecht
gevoede en slecht betaalde (een
roepiah + 10 cent gevarengeld
per dag) leger.

Alles hadden we van de geallieer-
den geërfd: de wapens, tot de met
de spam, haring in tomatensaus,
aardappelpuree, enz., enz. toe.
Ook de tropenuniformen, maar
de ingenaaide zakjes voor con-
dooms bleven toe, opdracht van
de christelijke regeerders. Geen
geslachtsverkeer buiten de echt!
Helaas barstte het van de afvalli-
gen met alle narigheid van dien,
zoals geslachtsziekten.
Na driejaar tropen mochten we
eindelijk vlak voor kerst 1949
naar de hutspot terugkeren.
Bij de ontscheping kreeg je net
voldoende geld mee om een
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kostuum, ondergoed en een
paar schoenen te kopen, namelijk
380 gulden, tien gulden voor elke
maand, die je was weg
geweest.

"En nu?", vroeg ik nieuwsgierig
geworden door zijn interessante
verhaal. "Ach, eenmaal per jaar
houden we een reünie in een mili-
taire kantine, waar de consump-
ties een paar dubbeltjes kosten.
Elk jaar weer met een paar kame-
raden minder. De afvallers wor-
den even herdacht met een
minuut stilte. Dan worden er wat

sterke verhalen opgehaald en
hoeveel pillen we slikken (hoge
bloeddruk, cholesterol, enz., enz.)
Pensioen, kwaaltjes en de klein-
kinderen zijn het onderwerp van
de gesprekken. Een legerbus
brengt ons daarna naar de trein
en we nemen afscheid van elkaar
met:"Tot het volgend jaar maar
weer!" De man stond op en
zie:"Bedankt voor het toehoren.:
Daarna toog hij een beetje slof-
fend richting Helena Coetsstraat.

De buschauffeur

Beeldbuis past niet in glasbak!?

Ook u heeft vast deze TV gezien bij de glasbak, Hij heeft er een 10-tal
dagen gestaan.Wat de bedoeling van de eigenaar was is gissen, een aan-
winst voor de wijk was het zeker niet. Of was dit een stille suggestie voor

een nieuwe hangplek, eentje mét TV.....?
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SUBSIDIE VOOR AFKOPPELEN OOK IN 2007!

De gemeente Arnhem heeft sinds 2004 een subsidieregeling voor het
scheiden van regenwater van het gemengd riool in de oudere wijken in
Arnhem-Noord(afkoppelen). Daar valt ook Alteveer onder! Het
Waterservicepunt Arnhem krijgt de laatste tijd regelmatig de vraag of
de subsidieregeling nog loopt.
Het antwoord is JA! De rege-
ling geldt in ieder geval tot
31 december 2007. Er is vol-
doende geld om nog heel wat
woningen te helpen afkoppe-
len.

Honderden inwoners van de
gemeente Arnhem hebben de
afgelopen jaren dankbaar
gebruik gemaakt van de sub-
sidieregeling voor het afkop-
pelen van regenwater. De
meeste voorzieningen kun-
nen binnen de beschikbare
subsidie worden aangelegd.
Dat betekent dat het u niets hoeft te kosten. Dit zou betekenen dat u
met een minimale inzet, gratis een bijdrage kunt leveren aan de verbe-
tering van het milieu! 

Wilt u meer weten over de subsidieregeling of over afkoppelen, surf
dan naar www.waterservicepuntarnhem.nl. U kunt ook bellen voor een
vrijblijvend en gratis advies via T(026) 4456959.Wij komen graag even
bij u langs.

Eefke Lievaart, Assistent Projectleider Waterservicepunt Arnhem
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Beste wijkbewoners, mijn naam is Wil Schiere. Ik ben sinds 1 januari 2007
gebiedsagent van de wijken Alteveer, Cranevelt en Schaarsbergen. Ik ben de
opvolger van Frank Daeseleer. Frank is gebiedsagent geworden in de wijk
Presikhaaf. Ik ben 45 jaar oud en werk inmiddels ruim 26 jaar bij de politie.
Ik ben begonnen in 1980 bij de Gemeentepolitie Amsterdam. Hierna heb ik
gewerkt bij de Gemeentepolitie Renkum. Sinds 1994 ben ik in dienst bij de
Politieregio Gelderland-Midden.

Ik ben bij de politie begonnen in de uniformdienst. Hierna heb ik bij
diverse recherche afdelingen gewerkt. Na een aantal jaren heb ik
besloten het uniform weer aan te trekken. Ik ben toen begonnen als
gebiedsagent van de wijken Paasberg, Plattenburg en Wellenstein te
Arnhem.Toen er een plaats vrijkwam in het centrum van Arnhem
werd ik gevraagd deze plaats van gebiedsagent tijdelijk op te vullen. Dit
heeft dus geduurd tot 31 december 2006.Vanaf deze datum ben ik dus
uw gebiedsagent.
In de genoemde wijken heb ik met veel plezier gewerkt. In de korte
tijd dat ik in mijn nieuwe gebied werkzaam ben, heb ik al meerdere
enthousiaste bewoners leren kennen. Ik zal betrokken blijven bij de
huidige ontwikkelingen in de wijk Alteveer, Cranevelt en
Schaarsbergen. Mijn doelstelling is om samen met de wijkbewoners en
partners (o.a. gemeente, scholen en bedrijven) te werken aan een ver-
hoging van de leefbaarheid en de veiligheid in de wijk.

Ik heb spreekuur iedere dinsdag van 14.00 tot 15.00
uur (m.u.v. de schoolvakantie's) op het Steunpunt
SWOA 't-Altevelt, Lisztstraat 11 te Arnhem.Verder
kunt U mij bereiken via het telefoonnummer 0900-
8844.Tevens kunt U mij mailen op het mailadres:
wil.schiere@gelderland-midden.politie.nl

Wil Schiere

Oplossing kijk op de wijk
De foto is genomen op de Bernard Zweerslaan.
De lieveheersbeestjes hebben de winter weer overleefd.

Even voorstellen
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Op zaterdag 17 maart werd in de recreatieruimte van Craneveer weer de
tweedehands kinderkleding- en spullenbeurs gehouden.Vanwege auteurs-
rechten nu onder de naam 'Bonte Was' (voorheen Floddertje). Na aankondi-
gingen per mail, in de Craneveer, in de scholen en de supermarkt brachten
bijna 40 mensen spullen in, variërend van kleding en speelgoed tot fietsen
en kinderwagens. "Iets meer inbrengers en bezoekers is wel wenselijk gezien
de onkosten; ook deze keer speelden we weer net kiet".

"Met de hulp van zeven vrijwilligers waren we vrijdagavond en zaterdag
druk om de ingebrachte spullen te sorteren en uit te stallen. De ruim-
te zag er gezellig en overzichtelijk uit. De middag verliep prima, het
was gezellig en de reacties waren erg positief".

Het principe van de beurs is simpel: iedereen kan spullen inbrengen
(die ze zelf prijzen) en wij proberen die te verkopen. Na de beurs kun-
nen niet verkochte spullen en de eigen opbrengst worden opgehaald.
We houden een percentage in op de verkochte artikelen voor de
onkosten.

"We vinden het leuk om aan dit hergebruik van kinderspullen ons
steentje bij te dragen en het is ook een gezellige buurtactiviteit ".Wat
Judith en Rachel betreft gaan ze dit najaar weer "een bonte was draai-
en", maar dan gericht op najaars- en winterkleding. Bewaar uw kinder-
spullen en houd de 'Craneveer' goed in de gaten!

Goed 'BONTE WAS' programma gedraaid 
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Van de Wijkraad
Bijeenkomst "Jongerenplek" succes!!

Naar aanleiding van onze oproep: Jongeren in de buurt, lastig of niet"
in de vorige Craneveer hebben we veel reacties gekregen van oud én
jong. De meeste reacties waren positief, een enkeling liet een kritisch
geluid horen. Reden genoeg om op dinsdag 13 maart een bijeenkomst
te organiseren voor alle geïnteresseerden.

Op de bank bij pa en ma
De bijeenkomst, waar circa 15 ouderen en 15 jongeren aanwezig
waren, was gericht op het zoeken naar oplossing en het van elkaar
horen wat het probleem nu precies is:
Er is in deze -grjjze- buurt geen of weinig gelegenheid voor een eigen
plek voor de jongeren onder ons. De jongeren hebben hier wel
behoefte aan.We kunnen tenslotte niet van hen verwachten dat ze
altijd keurig bij pa en ma op de bank zitten.
Ook is er veel onbekendheid met elkaar: wie zijn toch die jongens die
door de buurt lopen en wat verwachten de ouderen van de jongeren
en de jongeren van de ouderen?

Prettig voelen
Na deze uitwisseling ontstond een levendige discussie en bleken veel
aanwezigen het zelfde te willen: we willen allemaal ons prettig voelen
in de wijk. De jongeren willen graag meedenken in het vinden van een
oplossing en de aanwezige ouderen willen hen graag helpen en onder-
steunen.Aan het eind van de avond werd een werkgroep opgericht
bestaande uit een zestal  jongeren en een vijftal "ouderen". Ook Wil
Schiere, de nieuwe wijkagent, zal aan de werkgroep meedoen.
Tezamen gaan we zoeken naar oplossingen. Uiteraard zal dit alles uitge-
breid met  de wijkbewoners worden besproken.

Contactpersonen
Natuurlijk staat de werkgroep open voor ideeën en meningen van alle
wijkbewoners. Jongeren die hun idee of reactie willen geven kunnen dit
doen bij Michiel Hulshof via michielll@hotmail.com.Andere geïnteres-
seerden kunnen hun reactie geven aan Antoinette van der Heijden,
amwovanderheijden@hotmail.com of Karin Kalthoff,
karinkalthoff@hotmail.com 
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Werkgroep verkeer

De werkgroep verkeer heeft een enquete gehouden over de overlast die
bewoners in het relevante deel van de wijk ondervinden van het parkeren
door personeel en bezoekers van Rijnstate.Met 179 reacties was de respons
ongeveer 60%. Een aantal bewoners heeft persoonlijke opmerkingen toege-
voegd aan hun reactie. Mede daaruit blijkt dat de overlast meerdere ele-
menten bevat. Mensen die om zeven uur gewekt worden door lawaai en
stank van vroege werknemers, mensen die in de loop van de dag even met
de auto weggaan en hun plaats in beslag genomen zien door bezoekers en
vervolgens in de buurt moeten gaan zoeken naar een nieuw plekje, mensen
die zich eraan storen dat elk open plekje volgeplempt is met auto's van
mensen die geen boodschap hebben in de wijk, wat het groene en open
karakter van de wijk aantast.

De enquete was ter voorbereiding van een gesprek met Wethouder
C.Jansen(verkeer)en Rijnstate. De wethouder is van mening dat er
geen sprake is van overlast.Wij wonen in een grote stad en het ver-
keer neemt overal toe. Daarmee is naar de mening van de wethouder
het vasthouden aan eerdere afspraken in verband met Rijnstate niet
realistisch.Hij is bereid een vergunningensysteem,zoals dat in drukke
wijken al bestaat,ook in onze wijk in te voeren. Onze argumenten
maakten op de wethouder geen indruk. De wethouder zal binnen
afzienbare tijd zelf zijn voorstel aan de bewoners komen voorleggen.
Die bijeenkomst zal tevoren in de Koerier worden aangekondigd.
De werkgroep verkeer is ernstig teleurgesteld door de opstelling van
de wethouder.Wij kennen niet de details van de plannen maar voor-
zien dat een vergunningensysteem sommige problemen deels oplost,
maar andere niet of juist verergert. Een grote opkomst is dan ook
gewenst.

Heroine
De gemeente Arnhem heeft toestemming van het Rijk gekregen om een pro-
ject Medische heroineverstrekking aan 25 verslaafden te starten. De ver-
strekking zal gebeuren in een tijdelijk gebouw bij Rijnstate. Op 15 februari
heeft de gemeente daarover voorlichting gegeven. Het verslag van die avond
komt binnenkort beschikbaar en is te verkrijgen bij SWOA, recreatieruimte
craneveer en COOP.
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Er is afgesproken dat er een convenant tussen
gemeente en wijk zal worden opgesteld om over-
last in de wijk te voorkomen.Vanuit de wijk nemen
aan het overleg deel mensen namens de wijkraad,de sportverenigin-
gen,de volkstuinen, de winkeliers. Er is een vergadering geweest,maar
nog geen inhoudelijke voortgang te melden.Wel is afgesproken dat als
afronding van het overleg het convenant aan een nieuwe wijkbijeen-
komst zal worden voorgelegd.

Ingezonden brief
Na het lezen van de Craneveer wil ik graag reageren op de oproep om
verbeterpunten voor onze wijk aan te dragen.
1. Het lijkt mij gezien het hoge rollator- en buggygehalte in onze wijk
zeer wenselijk als op de hoeken van alle trottoirs afritjes komen.
2.Vorig jaar is het laatste stukje van de Chopinstraat (bij de paaltjes
zeg maar) opnieuw geasfalteerd. De kwaliteit van het nieuwe wegdek is
echter ronduit slecht.
3. De stoep langs de scholen aan de Eduard van Beinumlaan is erg
smal, er ontbreken tegels en tegels liggen schots en scheef. Bovendien
is de stoep overwoekerd door takken van struiken die grenzen aan het
schoolplein.
4. De ventweg aan de Cattepoelseweg, lopend van de winkels richting
Schelmseweg, zou alleen toegankelijk moeten worden voor bestem-
mingsverkeer.Auto's die geparkeerd hebben gestaan op het
"Beethovenplein" rijden nu (verplicht) via de ventweg.Veel auto's rijden
te hard en voor kinderen is de situatie gevaarlijker dan nodig is.
5. Een ander gevaarlijk en onoverzichtelijk punt is de Cattepoelseweg
ter hoogte van nr.299, waar automobilisten, ook vaak met te hoge
snelheid, vanaf de Schelmseweg de Cattepoelseweg oprijden.
Regelmatig zien wij mensen hier twijfelen over wie voorrang heeft en
er gebeuren op gezette tijden bijna-ongelukken. Er zou in elk geval een
duidelijke oversteekplaats voor fietsers en voetgangers moeten komen,
zoals aan de overkant onlangs is gerealiseerd. Daarnaast is het nodig
dat wordt nagedacht hoe de verkeersstromen kunnen worden geschei-
den, zodat niet alles meer op dit ene punt samenkomt.

Ik hoop dat het jullie lukt mijn ideeën onder de aandacht te brengen
en wens jullie veel succes!

Katja Smit 
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0900-02105

Hier  kan  uw  
advertentie  staan!

Geïnteresseerd in adverteren
in Craneveer? 

Neem contact op met de
redactie:

redactie@craneveer.nl
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Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.00-22.00 Volleybal Gymzaal beneden
20.00-21.30 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG ochtend Biljarten Recreatiezaal
14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
20.30-21.30 Badminton Gymzaal beneden

WOENSDAG 15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20.00 Ismakogie Recreatiezaal
19.00-20-00 Aerobics Gymzaal boven
20.15-22.00 Schilderen Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven
20.30-21.30 Badminton Gymzaal beneden

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
21.30-22.30 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
ZATERDAG 10.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden

Wilt u kennismaken met één van de activiteiten?
U bent van harte uitgenodigd eens vrijblijvend kennis te maken.

Voor inlichtingen: Jop Bulage tel. 4451582.

A
ct

iv
it

ei
te

nr
oo

st
er

H
et

 a
ct

ivi
te

ite
nr

oo
ste

r v
er

sc
hij

nt
 n

iet
 in

 e
lk 

nu
m

m
er

.K
nip

 m
 d

us
 u

it!



pagina 34



pagina 35

Jaargang 34 nr.5



colofon 

pagina 36

Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Bestuur Recreatievereniging
Craneveer
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254 tel 3510245
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3510051
Joost Froeling Penningmeester

v. Blankenburgstr 2 tel 4453675
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4456712
Hermine van der Burgt Comm.

Cattepoelseweg 214 tel 4453628
Annemarie van der Flier Comm.

Morletpad 7 tel 4453596

bestuur@craneveer.nl

Redactie Wijkblad Craneveer
Henk Wagenaar Eindredactie

Cattepoelseweg 201 tel. 4424073
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Ysbrand Graafsma Coördinatie/Layout

Sweelincklaan 16 tel. 3514321
Rogier Vos Algemeen

Mozartstraat 16 tel. 4432107
Herma Zuidema Algemeen

Cattepoelseweg 230 tel. 3518447
Jolande IJsseldijk Coördinatie bezorging

Sweelincklaan 6 tel. 4452105

redactie@craneveer.nl

Wijkraad Alteveer / ‘t Cranevelt
Wil Smits voorzitter

Cattepoelseweg 109 tel 4421258
Luit Rietema secretaris

Schubertlaan 5, tel. 4429649
Vacant penningmeester
Jan van Leusen bestuurslid

Mendelssohnlaan 25 tel. 4434882
Maurice Lankheet bestuurslid

Cattepoelseweg 254 tel. 3510245

Werkgroepen / ondersteuning:
Verkeer:
Verrijzeniskerk: Sabine Brachthauser

verrijzeniskerk@craneveer.nl
Noodwoningen: Rene Vossebelt

wijkraad@craneveer.nl

Redactie Website: www.craneveer.nl
Mark Overmeer, techn, realisatie

tel. 4456712 
Ton Jansen redactielid

tel. 4452313 
Quico Spaen redactielid

tel. 4452105

website@craneveer.nl 

 

 

 
Donatie Craneveer per seizoen:

€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin
Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer


